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Sirpmá valáštallansearvvi 2014 jahkečoahkkin  
Årsmøte i Sirma IL 2014 

 
Tid:  25.02.14 kl. 19.00 – 21.20. 
Sted:  Sirpmá giliviesus / Grendehuset i Sirma 
 
Fremmøtte:  
Monica Balto, Jon Erland Balto, Leif Erik Varsi, Roald Hansen, Piera A. Holm, Marianne 
Balto, Odd Erik Solbakk, Per Torleiv Ravna, Iris Egilsdatter, Ole Henrik Somby, Per Ove 
Måsø og Synnøve Solbakk.. 
 
Saksliste:  
01/14  Godkjenne de stemmeberettigede 
02/14 Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden 
03/14 Valg av møteleder, sekretær og 2 til å underskrive protokollen 
04/14 Årsmelding 2013 
05/14 Regnskap 2013 
06/14 Innkomne saker og forslag 
07/14 Fastsette medlemskontingent 
08/14 Budsjett 2012 
09/14 Organissjonsplan 
10/14  Valg 

- Styret; leder, nestleder, 3 styremedlemmer og 3 varamedlemmer 
- Underutvalg; ski/anleggsgruppe og sykkelgruppe med 3 medlemmer sykkelutvalg  
- 2 revisorer 
- Representanter til ting og møter i de organisasjoner idrettslaget er tilsluttet 
- Valgkomite (leder og 2 medlemmer) 

 
Sak 01/14 Godkjenne de stemmeberettigede 
Vedtak: 
Alle fremmøtte ble enstemmig godkjent som stemmeberettigede. 
 
Sak 02/14 Godkjenne innkalling og saksliste 
Vedtak: 
Innkalling med saksliste ble enstemmig godkjent. 
 
Sak 03/14 Valg av møteleder, sekretær og protokollunderskrivere 
Forslag fra Marianne Balto: 
Monica Balto som møteleder, Synnøve Solbakk som sekretær samt Roald Hansen og Iris 
Egilsdatter som protokollunderskrivere 

Vedtak: 
Enstemmig vedtatt som foreslått.  
 
Sak 04/14 Årsmelding 2013 
Styrets forslag:  
Se eget  dokument.  
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Forslag fra Marianne Balto: 
I punkt 4.5.1 foreslås følgende tilleggsavsnitt:  
"I tråd vår rektrutteringsprofil og fokus på barn og unge har vi søkt og fått støtte til innkjøp av 
rekrutteringssykler. Sykkelsporten som mange andre idretter krever en del investeringer for 
foreldre for at barn og unge skal kunne være med. Vi ønsker å gjøre denne terskelen lavere 
med at klubben har noen sykler som barn og unge kan teste og låne i perioder, helt til de 
forhåpentligvis finner ut at de vil satse og kjøpe egen sykkel."  
 
Merknader:  
- Medlemmene uttrykte imponerende aktivitetsnivå i laget i 2013.  
- Iris Egilsdatter påtar seg ansvaret å lage layout av årsmeldingen før utsendelse og 
publisering på internett. 
 
Vedtak: 
Styrets forslag til årsmeldinga med tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Sak 05/14 Regnskap 2013 
Styret fremla et foreløpig regnskap for 2013. 
 
Forslag fra Marianne Balto: 
Årsmøtet tar fremlagte foreløpige regnskap til orientering og gir styret i fullmakt til å 
godkjenne regnskapet for 2013 etter revisjonen.  
 
Vedtak: 
Enstemmig vedtatt som foreslått.  
 
Sak 06/14 Innkomne saker/forslag 
Ingen saker innkommet. 
 
Sak 07/14 Fastsette medlemskontingent 
Styrets forslag:  
Beholder dagens kontingentsatser: 200 kr for enkeltmedlemmer,  400 kr for 
familiemedlemskap og 100 for pensjonister.  
 
Vedtak:  
Enstemmig vedtatt som foreslått.   
 
Sak 08/14 Budsjett 2014 
Styrets forslag: 
Se eget  dokument.  
 
Forslag fremmet av Odd Erik Solbakk 
Post 3210 reduseres fra 120.000 til 110.000. 
Post 3250 reduseres fra 90.000 til 80.000. 
Post 3290 reduseres fra 25.000 til 20.000. 
Post 3419 reduseres fra kr 210.000 til 180.000.   
Post 4120 økes fra 100.000 til 140.000. 
Post 4220 økes fra 80.000 til 100.000. 
Post 4250 økes fra kr 30.000 til 40.000. 
Post 5010 økes fra 10.000 til 20.000. 
Post 5800 økes fra 2.500 til 5.000. 
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Post 6960 økes fra 20.000 ti. 30.000.  
 
Vedtak:  
Styrets forslag med tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt.   
 
Sak 09/14 Organisasjonsplan 
Styrets forslag: 
Se eget  dokument.  
 
Merknad:  
Organisasjonsplanen gjelder som handlingsplan.  
 
Forslag fra Per Ove Måsø:  
Følgende oppgave forslåes flyttet fra Anleggs- og aktivitetsgruppa Sirbmá til styret:  
- Organisere og gjennomføre bakkeløp og trimmarsj til Rástegáisá. 
 
Forslag fra Monica Balto, Iris Egilsdatter og Per Ove Måsø:  
Tilleggsoppgave til styret:  
- Initiere aktiviterer og bruk av gressbanen, f.eks av barneidrettsgruppa samt initiere en 
bygdelagsturnering i fotball i forbindelse med sykkelrittet i Sirbmá (Polaris Grand Prix) eller 
Tanadagene. 
 
Forslag fra Per Torleiv Ravna:  
Tilleggsoppgave til styret:  
- Arbeide for å få i stand Båteng-Sirma-rennet på ski, gjerne fra 2015. I så fall søkes det om 
terminfesting året i forveien. 
 
Vedtak:  
Styrets forslag til organisasjonsplan med tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt.  

 

Sak 10/14 Valg 
Valgkomiteens forslag: 
 
Styret: 
Leder: Monica Balto (2014-15) 
Nestleder: Arild Måsø (2014-16) 
Styremedlemmer:  
Odd Erik Solbakk, kasserer/regnskapsfører (2014-16) 
Leif Erik Varsi (2013-15) 
Synnøve Solbakk, sekretær (2013-15) 
Varamedlemmer: 
1. Ole Henrik Somby 
2. Ragnhild Måsø 
3.  Leif Varsi 
 
Anleggs- og aktivitetsgruppe Sirbmá  
Luda Holm, Nils Máhtte Anti og Per Ove Måsø. 
 
Sykkelgruppe: 
Marianne Balto, Per Torleiv Ravna og Arild Måsø. 
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Representanter til ting og møter i de organisasjoner idrettslaget er tilsluttet: 
Delegeres til styret å utpeke.  
 
To revisorer: 
Jon Erland Balto og Hans Erik Varsi. 
 
Valgkomié: 
Per Ove Måsø, Roald Hansen og Wenche Holm Balto, varamedlem: Piera A. Holm 
 
Vedtak:  
Enstemmig vedtatt som foreslått. 
 
Møtet hevet kl. 21.20. 
 
 
 
Sirbmá 25.02.2014 
 
 
 
Iris Egilsdatter       Roald Hansen  
(sign.)         (sgin.) 


